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KONTROLNÍ VÝBOR 

Zastupitelstva města Chlumec 
 

Zápis 
 

z 2. jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Chlumec – volební období 2022 - 2026 

konaného dne 13. 3. 2023 od 17:00 do 19:15 hodin 

v kavárně Kulturního domu Chlumec, Muchova 267 
 

 

Přítomni: Ing. Romana Röhrlová, RNDr. Petr Jirásek, MUDr. Karolína Ježková, Mgr. Petr 

Dušánek, pan Tomáš Červený, paní Valérie Štěpánová 

 

Použité zkratky: ZM – Zastupitelstvo města Chlumec, RM – Rada města Chlumec,  

KV – Kontrolní výbor ZM Chlumec, MÚ - Městský úřad Chlumec 

 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Pokračování v plnění úkolu ZM dle usnesení č. 27/2Z/2022 ze dne 15. 12. 2022 - prověřit 

způsob zadání díla „Paraván u Nového rybníku“ a důvod uzavření neurčité smlouvy o dílo 

3. Pokračování v plnění úkolu ZM dle usnesení č. 27/2Z/2022 ze dne 15. 12. 2022 - prověřit 

rozsah skutečně odvedené práce TDI na dílo „Rekonstrukce kapličky Stradov“ 

4. Různé, diskuse, podněty 

5. Přijaté závěry 

 

 

Ad 1) Úvod 

Ing. Röhrlová - přivítala všechny přítomné, představila novou členku KV MUDr. Karolínu 

Ježkovou, a byl schválen program 2. jednání KV. 

 

Ad 2) Pokračování v plnění úkolu ZM dle usnesení č. 27/2Z/2022 ze dne 15. 12. 2022 - prověřit 

způsob zadání díla „Paraván u Nového rybníku“ a důvod uzavření neurčité smlouvy o dílo 

 

Členové KV se při projednání a z materiálů zaslaných před jednáním, seznámili vedle veřejně 

dostupných usnesení RM a ZM týkajících se předmětu šetření, také s důvodovými zprávami, jejich 

přílohami a zápisy z jednání RM a ZM. 
 

Závěr: Členové KV se shodli na tom, že je třeba uhradit faktury dle smlouvy o dílo, i když 

konstatují, že smlouva je neurčitá, přesto platná. Dále členové KV navrhují stavbu legalizovat a 

přiklání se k ponechání stavby, druhá varianta je odstranění stavby. 

 

Ad 3) Pokračování v plnění úkolu ZM dle usnesení č. 27/2Z/2022 ze dne 15. 12. 2022 - prověřit 

rozsah skutečně odvedené práce TDI na dílo „Rekonstrukce kapličky Stradov“. 

 

Členové KV se shodli na tom, že práce TDI p. Kratiny nebyla prováděna v pořádku, není zřejmé, 

jak kontroloval ceny v rozpočtu akce, došlo i k jeho pochybení při stavebních pracích. 

 

Závěr: Členové KV navrhují, aby se pro příští akce vybíral TDI podle referencí, nejen podle 

nabídkové ceny, rozhodně již nezadávat TDI p. Kratinovi a aby na akcích byl i dohled investora, 

stavebníka, tedy města Chlumec. 
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Ad 4) Různé, diskuse, podněty 

 Pravidla pro dotace spolkům - zda Finanční výbor ZM kontroloval vyúčtování dotace dle 

nových pravidel. Tato pravidla schválila jen RM, mělo být schváleno i v ZM; možnost zrušení 

transparentních účtů - na příští jednání KV předloží Ing. Miroslav Štráchal, vedoucí finančního 

odboru, kontrolu vyúčtování dotací - vyzve ho předsedkyně KV Ing. Röhrlová 

 

Závěr: Členové KV navrhují zrušit povinnost spolků mít transparentní účet tak, aby upravená 

pravidla, jejichž úpravu schválila zatím jen RM, byla předložena ZM k projednání. 

 

 Proběhla obnova altánu v bikeparku - Jedná se o majetek města? Proběhla oprava altánu? Jak 

bylo zaúčtováno? - dotazy na MÚ předloží V. Štěpánová 

 

 Na budově KD proběhla oprava sádrokartonů a svodů - Nemělo to být v rámci reklamace nebo 

z pojistky? - dotazy na MÚ předloží V. Štěpánová 

 

 Nádrž ve Stradově - Kdo prováděl TDI a zda oprava byla reklamována? - dotazy na MÚ 

předloží V. Štěpánová 

 

 Polní cesta ve Stradově před novou zástavbou směrem k ranči - KV doporučí provést 

odvodnění a řešit možnosti projíždění 

 

 Plot kolem ZŠ - proběhla oprava - Byla hrazena z rozpočtu školy nebo v rámci reklamace? 

 

 

Ad 4) Přijaté závěry 

 

1/2023 - splněno 

2/2023 - splněno 

3/2023 - splněno 

4/2023 - splněno 

5/2023 - splněno 

6/2023 - splněno 

7/2023 - splněno 

 

8/2023 

KV doporučuje legalizovat stavbu „Paravánu u Nového rybníku“, uhradit příslušné faktury dle 

platné smlouvy o dílo, dílo ponechat, předloží ZM k projednání i druhou variantu stavbu odstranit. 

přijato všemi 5 hlasy 

 

 

9/2023 

KV doporučuje vybírat TDI na díla města dle referencí a zajistit na investičních akcích i dohled 

investora a stavebníka, tedy Města Chlumec. 

přijato všemi 5 hlasy 

 

10/2023 

KV doporučuje zrušit povinnost spolků mít pro poskytnutí dotací transparentní účet a upravená 

pravidla, jejichž úpravu schválila zatím jen RM, předložit ZM k projednání. 

 

přijato všemi 5 hlasy 
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11/2023 

KV ukládá Ing. Röhrlové vyzvat Ing. Štráchala, MBA, pověřeného vedením FO MÚ, předložit na 

příští jednání KV kontrolu vyúčtování dotací spolkům. 

 

přijato všemi 5 hlasy 

 

12/2023 

KV ukládá V. Štěpánové položit dotazy týkající se altánu v bikeparku, opravy sádrokartonů a 

svodů v KD, reklamace nádrže ve Stradově a opravy plotu u ZŠ pracovníkům MÚ, odpovědi budou 

předloženy na dalším jednání KV. 

 

přijato všemi 5 hlasy 

 

13/2023 

KV doporučuje na svém příštím jednání pokračovat v diskusi o odvodnění a projíždění polní cesty 

ve Stradově směrem k ranči. 

přijato všemi 5 hlasy 

 

 

14/2023 

Příští jednání KV se bude konat v pondělí 3. 4. 2023 od 17.00 hodin v budově MÚ. 

 

přijato všemi 5 hlasy 

 

 

V Chlumci dne 17. 3. 2023 

 

 

Zapsala: Valérie Štěpánová 

 

 

 

 

 

....................................................................... 

Ing. Romana Röhrlová 

předsedkyně Kontrolního výboru ZM 

 


